
 

 

 

Zápis a usnesení z 11. zasedání Zastupitelstva 

města Horní Cerekev, konaného dne 28. 8. 2024 v 

malém sále KD Horní Cerekev 

 

Zasedání Zastupitelstva města Horní Cerekev zahájil starosta města Milan Kunst 

v 17:00 hodin a přivítal členy zastupitelstva města. 

Přítomni: Milan Kunst, Markéta Vaňková DiS., Hana Karafiátová, Mgr. Zdeňka 

Šimanová, Jakub Máca, Ing. Zdeněk Měkuta, Mgr. Václava Šádová, Ing. Petr 

Vopálka, Ing. Mgr. Dana Mezerová Nevosádová, MUDr. Radka Paušová, Jiří Ježek, 

Mgr. Vítězslav Skopal, Mgr. Kateřina Petráková, Martin Šimák, Vladislav Smejkal  

+ 0 zástupci občanské veřejnosti (dle prezenční listiny) 

 

Návrh programu: 

1. Schválení programu 11. zasedání Zastupitelstva města Horní Cerekev 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele zasedání zastupitelstva města 

3. Projednání darovací smlouvy č. DS 2024/5 

4. Návrh na vystoupení města z DSO Nová Lípa 

5. Souhlas s úplatným převodem pozemku p.č. 646/3 v k.ú. Hříběcí 

6. Projednání kupní smlouvy a smlouvy o zřízení práva věcného břemene 

na pozemky v k.ú. Hříběcí 

7. Projednání provozování Zámeckého rybníka v Horní Cerekvi 

8. Různé 

9. Diskuse a závěr 

 

 

Město Horní Cerekev 
 

        Kraj Vysočina                                         



--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 1 paní místostarostka chtěla doplnit bod do programu zastupitelstva, 

který zní: Souhlas zastupitelstva města s dofinancováním akce z dotačního 

titulu NSA na akci navýšení kabin na fotbalovém hřišti v Horní Cerekvi. 

Usnesení ZM č.01/28-08-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje navržený program 11. zasedání Zastupitelstva 

města Horní Cerekev doplněný o bod navržený paní místostarostkou. 

Hlasování: 15x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starosta města navrhl ověřovatele zápisu Mgr. Vítězslava Skopala a Vladislava 

Smejkala, a jako zapisovatelku paní Martinu Brýnovou. 

Usnesení ZM č.02/28-08-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje navržené ověřovatele zápisu Mgr. Vítězslava 

Skopala a Vladislava Smejkala, a jako zapisovatelku paní Martinu Brýnovou. 

Hlasování: 15 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 3 paní místostarostka přidává komentář, že částka na darovací 

smlouvě byla vybrána v rámci veřejné sbírky, kterou pořádalo město Horní 

Cerekev na pořízení bionické ruky pro pana Ivana Doskočila, sbírka trvala dva 

roky, znovu už prodlužovat nejde, sbírka se musela ukončit a je na 

zastupitelstvu města, aby schválilo tuto darovací smlouvu, ve které se pan 

Doskočil zavazuje, že částku musí použít na pořízení bionické ruky. 

Starosta města ještě doplňuje informaci, že se podařilo vybrat částku 184 663 

Kč. 

Usnesení ZM č.03/28-08-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje znění darovací smlouvy č. DS 2024/5 o převodu 

finanční částky ze sbírkového účtu města Horní Cerekev panu Ivanu Doskočilovi 

a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Hlasování: 15 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



K bodu č. 4 dodává pan starosta, že pokud chce město z DSO Nová Lípa 

vystoupit ke konci roku musí být tři měsíce před vystoupením podáno 

rozhodnutí zastupitelstva města, že zastupitelstvo souhlasí s vystoupením 

z DSO Nová Lípa. Zároveň dodává, že se změnila situace, po zveřejnění 

programu zastupitelstva o tom, že město chce vystoupit z DSO Nová Lípa 

kontaktovala paní ředitelka DSO Nová Lípa paní Alžběta Kolářová pana 

starostu a sdělila mu informaci, že na posledním zasedání svazku DSO Nová 

Lípa se rozhodlo, že DSO Nová Lípa ke konci roku skončí a bude založen nový 

svazek Společenství obcí, který bude mít jasně dané regule od ministerstva 

vnitra, čím by městům pomáhal. Představitelé svazku by rádi přijeli na další 

zastupitelstvo a nový svazek představili. Dále sdělil, že ředitelka DSO Nová Lípa 

zaslala písemné prohlášení, že svazek nebude požadovat roční členský 

příspěvek od města Horní Cerekev, pokud se zastupitelé rozhodnou ukončit 

členství až po příštím jednání zastupitelstva, na kterém by ráda odprezentovala 

nově vzniklou organizaci Společenství obcí.  

 

V rozpravě k tomuto bodu se pan Měkuta dotazuje, proč chceme vystoupit 

z DSO Nová Lípa, paní místostarostka odpovídá, že neshledává smysl pro město 

Horní Cerkev, že jejich pomoc městem není využívána. Dále dodává pan Ing. 

Vopálka, že pokud jsme pomoc nevyužívaly doteď tak si myslí, že bychom měli 

vystoupit. Zastupitelé se shodují, že nemají nic proti návštěvě zástupců Nové 

Lípy na příštím jednání zastupitelstva města. 

 

Usnesení ZM č.04/28-08-2024 

Zastupitelstvo města souhlasí s ukončením členství v DSO Nová Lípa 

k 31.12.2024 a pověřuje starostu k doručení písemné výpovědi do 30.09.2024. 

 

Hlasování: 12 x PRO, 0 x PROTI, 3 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.05/28-08-2024 

Zastupitelstvo města souhlasí s úplatným převodem pozemku p.č. 636/3 v k.ú. 

Hříběcí do majetku města Horní Cerekev za úplatu ve výši 5500 Kč. 

Hlasování: 15x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V rozpravě k bodu č. 6 se zastupitelé postupně vyjadřovali k prodeji pozemku, 

zastupitelé upozorňovali na to, že cesta je velmi rozbitá a bude potřeba ji 

zpravit.  

Usnesení ZM č.06/28-08-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje znění kupní smlouvy a smlouvy o zřízení práva 

věcného břemene mezi městem Horní Cerekev a panem Ivanem Doskočilem a 

pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Hlasování: 10 x PRO, 0 x PROTI, 5 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 7 paní místostarostka uvedla, že částka za koupi zámeckého rybníka 

byla zaplacena a dalším bodem podle smlouvy bylo podepsání předávacího 

protokolu a součástí předávacího protokolu měly být podklady, které by nás 

jako město opravňovaly k užívání vodního díla, měli pouze rozhodnutí z roku 

1992, že mají zřídit provozní a manipulační řád, od této doby s tím nikdo nic 

nedělal. Paní místostarostka oslovila pana Navrátila s tím, že nebyli naplněny 

podmínky smlouvy a že požaduje 200 000 Kč slevu, protože bude potřeba tyto 

dokumenty zpracovat. Další, co paní místostarostka uvedla, že je potřeba aby 

zastupitelstvo města nastavilo pravidla na užívání zámeckého rybníka, 

navrhuje, aby se stanovil dočasný zákaz rybolovu a město zřídilo rybářskou 

stráž, která by rybník monitorovala a prověřila jaká je obsádka v rybníce.  

Usnesení ZM č.07/28-08-2024 

Zastupitelstvo města stanovuje zákaz rybolovu na zámeckém rybníku od 

01.09.2024 po dobu jednoho roku a určuje rybářskou stráž, a to pana Jakuba 

Holubce, pana Jana Volce, pana Kristiána Koníře a pana Filipa Vrtala. 

Hlasování: 15 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 8 uvádí paní místostarostka, že se na město obrátily sportovci, 

ohledně dosavadního zázemí na fotbalovém hřišti, jehož kapacita je 

nedostatečná z důvodu navýšení počtu hráčů o 42 dětí. 02.09.2024 se otevírá 

dotační titul KABINA, se kterým se rekonstruovali kabiny před 2 lety. Nově je 

zde podmínka, že se zastupitelstvo obce zavazuje dofinancovat 20 % 



z uznatelných nákladů. Sportovci navrhují, aby se pořídily 4 kontejnery a 1 na 

sociální zařízení. 

Starosta sdělil přítomným, že podobné řešení kabin a zázemí sportovců mají 

například v Červené Řečici a jsou s tímto spokojeni. Dále sdělil, že rozšíření 

prostor pro kabiny je v současné době skutečně potřebné. 

Usnesení ZM č.08/28-08-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje použití finančních prostředků z rozpočtu města 

na dofinancování akce „Kontejnery – kabiny na fotbalovém hřišti“  ve výši 

nejvíce 20 % celkových způsobilých výdajů a nezpůsobilých výdajů v plné výši. 

 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 1 x ZDRŽEL SE 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V závěrečné diskuzi se nikdo ničeho nedotazoval. 

  

 

 

V závěru starosta města Milan Kunst poděkoval přítomným členům 

zastupitelstva města za účast na zasedání. V čase 18:00 hod. Ukončil jednání 

zastupitelstva města. 

 

 

Zápis ověřil:                                                                         Starosta města 

Mgr. Vítězslav Skopal                                                         Milan KUNST 

Vladislav Smejkal 

 

Dne                                                                vyvěšeno:  

                                                                                       sejmuto: 

 


